
 

   Městská část Praha -Ďáblice  
                 Rada městské části  

 
 

 

                            68. zasedání 
  dne 10.5.2021  

 
 

USNESENÍ č. 719/21/RMČ 
ke Stanovisku – Lávka přes D8 

 
 
 

Rada po projednání  
 
I. schvaluje 
Stanovisko MČ Praha-Ďáblice k navržené lehké cyklistické lávce přes D8 Cínovecká dle 
poskytnuté architektonické studie od společnosti PONTEX, spol. s r.o., Bezová 1658, 
Praha 4, které je přílohou tohoto usnesení a záměr cyklistického propojení Ďáblice – 
Čakovice v rámci tras A278 a A276 přes katastrální území Praha-Ďáblice. 
 
II. pověřuje 
místostarostu odesláním souhlasného stanoviska společnosti PONTEX, spol. s r.o., 
uvedené v odst. I. tohoto usnesení, s kopií na MČ Praha – Čakovice. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                  Ing. Jan Hrdlička                                          Ing. Miloš Růžička 
                    místostarosta                              starosta  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

 
Stanovisko k architektonické studii cyklistické lávky přes D8 Cínovecká 

 
 
 

Na základě prezentace navrhované cyklistické lávky přes D8 Cínovecká a 
poskytnuté architektonické studie od společnosti PONTEX, spol. s r.o., Bezová 
1658, Praha 4, vyjadřuje městská část Praha-Ďáblice k předloženému záměru 
  

souhlasné stanovisko. 
 
Na základě předchozího předběžného projednání MČ Praha-Ďáblice souhlasí se 

záměrem vybudování lehké lávky přes komunikaci Cínovecká pro cyklostezku a 

propojení Ďáblice – Čakovice v rámci tras A278 a A276 přes katastrálním území 

Praha-Ďáblice. 

 

Z předložených tří variant MČ Praha-Ďáblice preferuje variantu 1 - lehkou 

podepřenou lávku.  

 

Pro další postup a přípravu trasy, zejména na západ od Cínovecké, bychom chtěli 

touto cestou požádat projektanta o navržené šířkové řešení vlastní cyklotrasy 

(vzorový příčný řez).  

  

V další fázi je městská část připravena se zapojit do společného projednávání 

dalších kroků potřebných pro schvalování této trasy a potřebných finančních 

prostředků. Věříme, že společný postup všech tří městských částí zúčastněných 

na tomto projektu bude ku prospěchu věci.  

V souvislosti s navrženou revitalizací Mratínského potoka mezi nádržím Ohrada a 

ulicí Řepná (v k.ú. Ďáblice) MČ Praha-Ďáblice stále neopouští variantu průchodu 

pod Cínoveckou v rámci stávajícího multifunkčního objektu na toku Mratínského 

potoka. V současnosti je tato varianta neprojednatelná, jelikož multifunkční objekt 

nebyl po jeho dokončení v devadesátých letech řádně předán do majetku hl. m. 

Praha, ale věříme, že v blízké budoucnosti bude možné začít připravovat i toto 

komunikační (cyklistické a pěší) propojení obytných částí Ďáblic s dalším 

pokračováním směrem na Čakovice.  

 
 

 
 
 
 
 
 
 


